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Terwijl ik dit stukje aan het schrijven 
ben...is het hitteplan in werking 
getreden. Nou niet bij Telstar hoor. 
Gisteravond werd er gewoon volop 
getraind. Overal waterflessen en rood 
aangelopen en bezwete gezichten. Maar 
onze spelers hebben er weer zin in en 
31 graden houdt hun niet tegen. Mooi 
om te zien.

Ook het bestuur heeft er weer zin in. We 
zijn het seizoen goed begonnen met een 
gezellig bestuursetentje (uiteraard op 
eigen kosten...). En natuurlijk was Wout 
er ook nog bij. Hij kan ons helemaal niet 
missen! Gelukkig heeft Wout in Eugène 
Korff een goede (en gezellige) vervanger 
gevonden. 

We hadden de hoop om de competitie 
te starten op velden met de aangepaste 
veldafmeting. Helaas is dat net niet 
gelukt. De eerste helft veld spelen we 
dan ook nog op “grote” velden. Zodra 
we de zaal in gaan wordt de belijning 
aangepast en spelen we de tweede helft 
van de veldcompetitie op velden met de 
door de KNKV vereiste afmeting.

Wat deze zomer wel gelukt is, is de 
aanschaf van een pinkassa! Jawel jullie 
lezen het goed. Voortaan kan er bij 
Telstar ook met PINPAS betaald worden. 
Laat die rondjes maar doorkomen...
want die extra omzet kunnen we heel 
goed gebruiken. 

Het is de TC weer gelukt om voor de 
zomer voor elk team coaches en trainers 
te vinden. Dat is elk jaar weer een hele 
klus. Fijn dat jullie je tijd zo voor Telstar 
willen inzetten. En ook alle coaches 
en trainers alvast heel erg bedankt 
dat jullie je kennis en plezier van het 
korfbalspel willen doorgeven. Maarten 
de Jong als nieuwe trainer van Senioren 
2 is daar een mooi voorbeeld van. Waar 
ik nu heel benieuwd naar ben Maarten… 
mocht het een keer niet lekker lopen in 
de wedstrijd, wissel je dan jezelf in ;-)? 

Woensdagmiddag 14 september wordt 
bij Telstar het schoolkorfbaltoernooi 
gehouden voor de Hoevelakense 

Voorwoord
van het bestuur
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basisschooljeugd. Een mooie 
gelegenheid om kinderen te laten kennis 
maken met korfbal. En voor ons als Telstar 
een goede gelegenheid voor het werven 
van nieuwe leden. De organisatie van dit 
toernooi is al jaren in handen van Toos 
en Arina. Dit wordt hun laatste toernooi. 
Gelukkig is de toernooicommissie al 
weer aangevuld. Toos en Arina bedankt 
voor jullie jarenlange inzet! 

Voor mij wordt dit mijn laatste seizoen 
als secretaris. Ik heb het jaren met veel 
plezier gedaan. Dus mocht je graag 
mee willen denken over het wel en 
wee van de vereniging, en vind je het 
leuk om het geheugen van de club te 
worden (notuleren, actielijsten maken, 
correspondentie & mail) laat het weten, 
er komt een leuke taak in een heel 
gezellig bestuur vrij! Ben je meer van 
de cijfertjes… ook goed… want dit is 
ook het laatste seizoen van Tineke als 
penningmeester. Jullie zijn van harte 
welkom om het bestuur te komen 
versterken!

Veel korfbalplezier!
Ineke van der Vliet

FAMILIEBERICHTEN
Mevrouw Straakenbroek overleden op 
19 april 2016.

Olivier Lucas Veldhuizen, zoon van Kees 
en Tamara, overleden op 20 augustus 
2016.

Wij wensen de familie Veldhuizen veel 
sterkte toe.
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01 Bente van den Top
02 Lisanne Gerrets
02 Britt van den Top
02 Rene van Kommer
02 Quinty van Kommer
05 Nelline Gerritsen
06 Marit Metz
07 Erica Korff
08 Marscha van den Top
08 Karel Boersen
09 Tessa Hazenleger
09 Ellen van Oosterom-Eberhard
12 Maurits Gerrets
12 Ellen van Voorn
16 Evert van den Berg
16 Reinier Gerritsen
17 Rianne Wernsen
17 Jonathan Doornenbal
17 Peter Vedder
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22 Eva Domershuijzen
26 Vincent van Dijk
28 Helena van Ravenhorst

01 Annemarie de Bruijn
02 Esmee van Voorn
03 Amberlijn Gerritsen
04 Anouk van de Pol
04 Timon Groen
09 Eline de Korte
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16 Pauline van Essen-van der Sar
18 Christiaan van der Vee
19 Sarah van der Meer
22 Willem Meuleman
25 Annemiek Kuijpers
26 Bianca van Plaggenhoef
29 Jan van Bruchem
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Maarten de Jong hebben we 
nog niet zo heel lang geleden als 
aanvoerder kunnen zien spelen bij 
van het vlaggenschip van Telstar. Hij 
viel op door zijn steals, scores en 
rebounds, maar ook wel eens door 
zijn houding in het veld. Nu staat hij 
voor een nieuwe uitdaging: trainer/
coach van Telstar 2 als opvolger van 
Willem Meuleman. Wat beweegt 
Maarten om deze taak op zich te 
nemen? En wat kunnen we van hem 
verwachten? Tijd om Maarten even 
aan de tand te voelen…
Door Marcel van der Vliet 

WAT IS VOOR JOU DE BELANGRIJKSTE 
REDEN OM HET TWEEDE TE GAAN 
COACHEN?
Telstar was op zoek naar een nieuwe trainer/
coach voor S2. Tijdens deze zoektocht 
heb ik bij de TC aangegeven dat wanneer 
er geen geschikte coach gevonden werd, 
ik het wel wilde overwegen. Daarnaast 
vind ik het een mooie uitdaging om een 
senioren team te trainen en te coachen. 
De basis is bij dit team al aanwezig, maar 
daar bovenop kan er nog zeker iets moois 
gebouwd worden. Noem het de ‘puntjes 
op i’.

MET EEN AANTAL SPELERS HEB JE VEEL 
SAMEN GETRAIND, BENADER JE DIE OP 
EEN ANDERE MANIER?
Dat is niet wat ik wil. Natuurlijk ken ik 
bepaalde spelers beter, omdat ik er vele 
jaren mee heb samengespeeld. Dit zie ik als 
een voordeel omdat ik weet wat de sterke 
- en de nog verder te ontwikkelen punten 
van deze spelers zijn. Daarnaast kan ik beter 
inschatten hoe bepaalde mensen getraind 
en gecoacht willen worden. Verder kan het 
natuurlijk ook een voordeel zijn dat deze 
mensen mij wat beter in kunnen schatten. 
Bij de overige spelers zal dat van beide 
kanten wat meer tijd kosten.

EEN AANTAL LEDEN BINNEN TELSTAR 
VINDEN HET JAMMER DAT JE OP EEN 
TOCH VRIJ JONGE LEEFTIJD NIET ZELF 
MEER KORFBALT MAAR ALS COACH AAN 
DE SLAG GAAT. WAAROM TOCH NIET WAT 
LANGER ALS SPELER, JE HEBT ZEKER DE 
KWALITEITEN DAARVOOR?
Tsjah dat denk ik ook als ik aan het coachen 
ben, maar niet tijdens de trainingen:) 
Het was in eerste instantie niet gelijk de 
bedoeling om trainer/coach te worden. 
Ik had al eerder de keuze gemaakt om 
wat minder tijd aan korfbal te besteden. 
Vandaar dat ik in de zaal in S3 ben gaan 
spelen.  Zelf denk ik ook dat ik voldoende 
kwaliteiten heb om nog een paar jaar in 
de selectie te korfballen, maar soms moet 
je keuzes maken en dat betekende mijn 
afscheid bij de selectie. Gezien ik alleen de 
donderdag trainen ga geven en zaterdags 
S2 coach, verwacht ik minder tijd kwijt te 
zijn als trainer/coach dan als speler van de 
selectie.

Op de bank 
met... Maarten 
de Jong
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WAT VOOR TYPE COACH BEN JE?
Een kritische coach. Ik vraag het maximale 
van de spelers. Je zal mij als trainer en 
coach veel aanwijzingen zien geven. Het 
kan namelijk in vele gevallen anders (beter).

IN EERDERE GESPREKKEN MET JOU VIEL 
OP DAT JE TACTISCH VAAK EEN OPLOSSING 
ZIET. DAT VRAAGT SOMS EEN HELE 
ANDERE MANIER VAN SPELEN DAN MEN 
GEWEND IS. HOE BRENG JE DAT OVER OP 
DE SPELERS? 
Ja dat klopt. Mijn doel is dat spelers meer 
bewust aan het korfballen zijn, dan dat 
ze alleen maar achter een tegenstander 
aanlopen of aanvallend alleen maar in het 
voorvak rondlopen om af en toe een bal 
omhoog te schieten. Het is van belang om je 
aan te passen aan je tegenstander. Kijk waar 
de kansen liggen ipv dat je vooraf bepaalt 
wie welke functie gaan vervullen. Dit is veel 
te makkelijk voor een tegenstander en zelf 
wordt je er erg kwetsbaar door. Spelers 
moeten spelsituaties leren herkennen om 
vervolgens een afweging te maken in de 
keuzes die te maken zijn. Je bent bijv. als 
aanvaller altijd minimaal 1 stap ‘verder’ 
dan de verdediger. Minimaal want in je 
hoofd loopt je tegenstander als het goed 
is al 3 stappen achter. Het is dus aan een 
speler om de verdediger in een positie 
te manoeuvreren waarin hij de meeste ‘ 
stappen’ achter je aanloopt. 

Het is verdedigend dus juist van belang 
om situaties te herkennen, waarin je 
als verdediger weet welke keuzes de 
aanvaller allemaal kan maken en welke 
hij hoogstwaarschijnlijk gaat maken. Na 
10 min. in een wedstrijd weet je over het 

algemeen wel welke keuze je tegenstander 
maakt.

WAAR LIGT BIJ JOU HET ACCENT IN DE 
WEDSTRIJDEN?
Inzet is de basis van het resultaat. Ja 
inderdaad dat zegt elke trainer, maar dat 
komt omdat het ook echt zo is. Daarnaast wil 
ik zoals ik al eerder aangeef dat S2 zich snel 
aan kan passen aan de tegenstander. Dit 
vraagt tactisch inzicht. In sommige gevallen 
moet ik hier het team in ondersteunen. 
Daar zal ik dan ook veel op coachen. Het 
is ook aan mij om te zien wat de kansen en 
bedreigingen zijn. Verder vraag ik scherpte 
van de spelers van S2. Scherpte krijg je 
door een goede voorbereiding en een 
groot uithoudingsvermogen. Dit alles heeft 
een positief effect op het rendement.

ALS SPELER IN HET VELD WAS JE SOMS 
NIET TE GENIETEN, HOE IS DAT LANGS DE 
LIJN?
Haha, als het goed is weet je n.a.v. de 
eerdere antwoorden waarom ik soms niet 
te genieten was. 

Tegenover een tegenstander is dat een 
onderdeel van het spel. Bij bepaalde 
tegenstanders moet je de mentale strijd 
aangaan. Klein voorbeeld is het tikken op 
de borst van een zuivere schutter. Als je 
er al een paar om je oren hebt gekregen 
moet je voor zorgen dat deze speler uit zn 
‘flow’ gehaald wordt. Verdere voorbeelden 
bewaar ik voor de spelers van S2.... Ook dit 
is een onderdeel van de coaching. 

Tegenover mijn medespelers was ik 
inderdaad ook niet de meest fijne persoon. 
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Maarja, soms was dit ook om mijn 
medespelers scherper te maken. Van mijn 
medespelers vroeg ik ook het maximale.. 
Jaja ik geef het toe.. soms ook uit frustratie 
over mijn eigen prestatie.
Als 3e hebben we de scheids. Als speler heb 
ik mij met de jaren steeds beter in kunnen 
houden. Je leert na een paar jaar als speler/
aanvoerder ook steeds beter omgaan met 
scheidsrechters. Met de meeste dan...

Langs de lijn zal dit anders zijn. Mijn 
coaching langs de lijn is een stuk positiever. 
Spelers horen mij ook zeker als ze iets goed 
doen. Gelukkig komt dit ook vaak voor. 
Verder laat ik mij ook op een fatsoenlijke 
manier horen als het beter moet. Bij de 
ene speler zal dit op een wat directere 
manier gebeuren dan bij de andere. Het 
is aan mij om in te schatten door welke 
vorm van coaching de speler beter wordt. 
Tegenover de scheids laat ik mij ook zeker 
wel horen, maar wat ik al zei; hier heb ik al 
wat ervaring in opgedaan 

WAT HEB JE GELEERD VAN ANDERE 
TRAINERS, WAT NEEM JE DAAR VAN MEE?
In de tijd van speler ontwikkel je een 
bepaalde korfbalvisie. Dit wordt mede 
bepaald door je trainers. Van mijn trainers 
heb ik meerdere spelsystemen geleerd. 
Van al van deze systemen neem je bewust 
of onbewust wat mee. In de trainingen 
van S2 zullen ook wel wat (herkenbare) 
trainingsoefeningen naar voren komen. 

HOE WIL JE GAAN SPEKEN MET HET 
TWEEDE?
Ik wil een dynamisch spel waarin over 
meerdere schijven gescoord  wordt. 

We moeten minder afhankelijk zijn 
van bepaalde spelers. Wanneer je over 
meerdere schijven kan scoren moet de 
tegenstander keuzes gaan maken. Ik vraag 
een hoog baltempo en altijd dreiging naar 
de paal. Met alleen maar balroulatie win je 
geen wedstrijd. 
Verdedigend moet het allemaal veel 
degelijker. Op armlengte verdedigen en 
niet over je voorste been (overcorrigeren). 
Dit betekent dat je op je medespelers 
in de paal moet vertrouwen, want die 
verdedigen voor. Ook hier moet je weer 
anticiperen op de tegenstander. Er staan 
meestal niet 4 scorende mensen in een vak 
dus bepaalde spelers kan je verdedigend 
wat meer loslaten zodat je een ander meer 
kan steunen. Tegelijkertijd ontregel je ook 
de aanval van de tegenstander wat de 
tegenstander irriteert.

WAT ZIJN DE VERWACHTINGEN?
Mijn verwachting is dat we mee gaan 
doen voor de eerste 3 plekken. Dit team 
heeft al meerdere jaren laten zien dat ze 
bovenin mee kunnen draaien, alleen moet 
het allemaal wat minder wisselvallig . De 
ondergrens moet omhoog en we mogen er 
niet meer doorheen zakken.

WANNEER BEN JE TEVREDEN ALS WE DE 
ZAAL INGAAN?
Als we een dynamisch spel spelen waarin 
we over verschillende schijven scoren. 
Gemiddeld aantal goals moet rond de 15. 
Wanneer dit lukt staan we bij de eerste 3 
en ben ik dus tevreden.

DANK JE WEL MAARTEN VOOR JE 
OPENHEID EN VEEL SUCCES!
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De zomervakantie ligt alweer even 
achter ons, de eerste trainingen zijn 
weer volbracht, de eerste wedstrijden 
zijn gespeeld, kortom het seizoen is 
weer van start gegaan.

Op 14 september vindt het jaarlijkse 
schoolkorfbaltoernooi plaats, hopelijk is 
het weer dit jaar geen spelbreker.

De PR & Mediacommissie heeft nieuw 
bloed mogen verwelkomen: Marion 
Zuurveen zal ons versterken in het 
schrijven en Jessica Boone heeft al 
menig speler op de foto gezet.

We blikken terug o.a. op de zonnige 
en zeer geslaagde einddag en het 
onvergetelijke kamp. Verder hebben 
we speciale aandacht voor onze oud-
voorzitter Wout Veldhuizen. 

Tevens vind je in deze Orbit een folder 
van de Sponsorcommissie die onze 
eigen vormgever Minoesch heeft 
gemaakt. Daarin staat dat Telstar 
sponsors zoekt. Daarbij hebben wij jullie 
hulp hard nodig. Wij vragen jullie in je 
eigen privé- en werkomgeving mee te 
zoeken naar personen of bedrijven die 
Telstar een warm hart toedragen. Heb je 

meer folders nodig voor je eigen grote 
netwerk, neem dan even contact op via 
pr@kvtelstar.nl.

We wensen iedereen een sportief en 
plezierig korfbalseizoen.

DE PR & MEDIA COMMISSIE

MARION
ZUURVEEN 
Ik ben Marion 
Zuurveen en 
ben sinds kort 
lid van de 
PR & Media 
commissie bij 
Telstar. Ik ben 
moeder van 
twee zoons 

van 10 en 8 jaar. Mijn oudste zoon 
Rens Bijkerk is twee jaar geleden gaan 
korfballen bij Telstar. Hij vindt het een 
erg leuke sport en ook de vereniging 
vindt hij gezellig, komend jaar speelt 
hij in de D3. Na de training voor het 
familietoernooi vorig jaar ben ik zelf 

Van de 
redactie

even 
voor-
stellen
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ook enthousiast geworden en sinds een 
jaar speel ik daarom bij de recreanten. 
Ik vind de vereniging gezellig en ook het 
spelen van een teamsport vind ik leuk.

Ik ben werkzaam als hoofdredacteur bij 
een uitgeverij van vakbladen, ik houd  
me daar ook bezig met advertentie 
verkoop.  Het maken van de Orbit en 
het meewerken aan andere activiteiten 
waarmee de PR & Media commissie zich 
bezig houdt lijkt me erg leuk.

JESSICA
BOONE
Mijn naam is 
Jessica Boone 
van Essen, ik 
ben getrouwd 
met Ad Boone. 

Ik ben fulltime 
moeder van 
3 kinderen. 
Jeremey van 
10, Yordi van 7 en Larissa van 2.

Jeremey is drie jaar geleden korfbal gaan 
spelen bij Telstar. Dit vond hij, maar ook 
wij, erg leuk. Ik was elke thuiswedstrijd 
bij de zijlijn te vinden en natuurlijk ook 
de nodige uitwedstrijden en ja, van het 
een kwam het ander, eerst een fotootje 
van het team van mijn zoons en toen 
een fotootje van een andere team en 
nu een heleboel foto’s van heel veel 
verschillende teams. Aangezien mijn 
hobby fotograferen is vind ik dit erg leuk 

om te doen. 

Daar bleef het niet bij; ik werd tegen het 
einde van het vorige seizoen gevraagd 
of ik de F1 samen met Britt van de Top 
wilde gaan trainen en aangezien mijn 
zoon Yordi in dit team speelt, ik het erg 
leuk vind om met kinderen te werken 
en ik gek op het spelletje ben, ben ik dit 
erbij gaan doen.

Wat is dit ontzettend leuk. We hebben 
er nu twee trainingen en een wedstrijd 
op zitten en deze wedstrijd hebben 
we 8-8 gelijk gespeeld. Dit was boven 
verwachting, ik ben ontzettend trots op 
dit team en wat is het leuk om te doen.
Onze dochter Larissa is ook altijd op het 
veld te vinden. Zij vindt het heerlijk om 
lekker rond te lopen en te geinen met de 
mensen die rondlopen en ja, af en toe 
moet ik een sprintje trekken omdat ze 
dan bijna midden in het speelveld staat 
en het lijkt erop dat ze het spelletje ook 
al een beetje snapt wat als haar broers 
het niet goed doen of juist wel goed 
doen laat ze dit wel even weten op haar 
manier, dus ondertussen voelen we ons 
aardig thuis bij Telstar 
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Ministars
DOORDENKER

In de dierentuin zijn deze zomer jonkies geboren.
De kinderen van de oppassers hebben namen 
bedacht voor deze nieuwe dieren. Hoe heet ieder 
jong dier, wie heeft de naam bedacht en welk dier 
is het? Schrijf de naam van het dier en welk dier 
het is in het juiste vakje.

1. Marloes vindt Brutus een poepie.
2. Vlekje is niet het jonge beertje.
3. De naam Lionel is niet door Max gekozen.
4. De naam van het leeuwtje is niet door een kind 
met een M bedacht.
5. Ook het jonge girafje ziet er schattig uit.

KIND        NAAM                 DIER
Anne 
 
Max 
 
Marloes 
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Door Maarten van Brummelen

“Wout gaat ons eindelijk verlaten, 
althans als voorzitter. En dat is natuurlijk 
wel even een momentje om bij stil te 
staan.

Bijna 14 jaar is Wout voorzitter geweest, 
van 30 januari 2003 tot nu. 

Je hebt altijd gezegd dat je zou stoppen 
na de verhuizing, maar blijkbaar wilde je 
dat 13de jaar ook nog even meepakken.
Maar jouw historie bij Telstar gaat nog 
veel langer terug. 1 augustus 1966. Dat 
is over 1,5 maand 50 jaar! Je hebt Telstar 
een paar keer bijna ten onder zien gaan.

In die tijd heb jij van alles gedaan. Ik wed 
dat jij ongeveer alle functies bekleed 
hebt die er binnen de vereniging zijn. 
Behalve dan webmaster want dat 
bestond 50 jaar geleden nog niet. 
Trainer/coach, wedstrijdsecretariaat, 
fluiten, zaalwacht, tellen, oud-papier, 
enz. En dan de laatste 13 jaar als 

voorzitter. Eerst een tijdje samen met 
Bob, en niet veel later alleen.

We hebben in die tijd van alles 
meegemaakt. Ik ben door mijn mails van 
al die jaren gegaan, en ik haal even wat 
anekdotes eruit:
• Honderden mailtjes met Theo Manten
• Discussies met Jan Bleeker over 
differentiële kostprijsberekening -
• Privacy protocol -
• Altijd zijn bestuurs stukje beginnen 
met ‘terwijl ik dit schrijf’…. -
• Hilariteit over een bednakje
• Opvallend weinig ruzies

Vooral aan de verhuizing heb je heel 
veel gedaan. Alles met de gemeente, 
Al die jaren zijn we gegroeid, nog mooier 
en beter geworden, wat maakt
Wout nu zo’n goede voorzitter?

Ten eerste niet alleen voorzitter, maar 
ook de hoofdsponsor van de vereniging 
leverde ons duizenden euro’s op.
Wout is degene die alles aan elkaar 
breidt, die verbindt, en desnoods recht 
praat wat een tikkeltje krom is, joviaal, 
enorm veel slap ouwehoeren, de ene 
keer links en de andere keer rechts, 
haha.

Daarvoor willen we je bedanken. Voor 
alles wat je hebt gedaan en betekent 
hebt voor deze vereniging. We hopen je 
nog lang terug te zien op het veld. En bij 
het oud-papier stapelen natuurlijk.”

Wout
bedankt!
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Drs. W. van Royenstraat 1, 3871 AN Hoevelaken, Tel.nr. 033-4893389 
kijk ook eens op www.leefcomfort.nl 
Openingstijden: ma. t/m vr.: 9.00 tot 17.30 uur, za. 9.00 tot 16.00 uur.

GRATIS PARKEREN VOOR DE DEUR
ergonomische en levenscomfort 

verhogende producten

EEn goEdE nachtrust is bElangrijk oM fit tE prEstErEn
Het matras is het belangrijkste onderdeel van uw bed, u kunt de beste en duurste bedbodem 
hebben maar alleen het matras zorgt voor de juiste ondersteuning.

“LUCHTCOMFORT is simpelweg 
het beste matras dat er op dit moment be-
staat. Luchtgeveerd neemt exact de vormen 
van uw lichaam aan. Door gebruik te maken 
van een luchtkern wordt de lichaamsdruk 
perfect over de matras verdeeld om de juiste 
lichaamshouding te verkrijgen. De zware 
delen van uw lichaam drukt de lucht weg naar 
uw holle delen zodat deze een opwaartste 
druk krijgen en niet kunnen inzakken.
Het is het meest drukpunt verlagende matras 
en ten alle tijden in te stellen d.m.v. een druk 
op de knop van de air control unit.

Deron matrassen bieden een unieke com-
binatie van stabiliteit, optimale gewichts-
verdeling en een hoge mate van comfort. 
Door de drukverlagende eigenschappen 
van de toplaag en de ondersteuning van de 
onderlaag helpen de Deron matrassen rug-, 
nek- en gewrichtspijnen te voorkomen. De 
matrassen hebben mede door de unieke 
materialen een lange levensduur. Ze zijn 
bruikbaar in verschillende gewichtsklassen en 
worden veel toegepast bij mensen met spier- 
en gewrichtsklachten. 

AANBIEDING ALLEEN VOOR TELSTAR LEDEN.
Matras BodyComfort 90 x 200 x 15 nu van 339 euro voor slecht 279 euro (overleg Telstar lidmaatschap verplicht)
Het BodyComfort matras is een door en door High Resolution schuim matras, erg goed ventilerend en een ongekend lange 
levensduur, voorzien van een afneembare tijk met rits.
Door de ongekende mogelijkheden in maatvoering is de BodyComfort matrassenlijn de meest bijzondere collectie matrassen 
op de Nederlandse markt.  De BodyComfort matrassenlijn is leverbaar in 3 hardheden.
♣    de bodycomfort senator (zacht) uitgevoerd met high resolution type hr43W.
♣    de bodycomfort inbetween (normaal) uitgevoerd met high resolution type hr43W en high resolution type hr43.
♣    de bodycomfort de luxe (stevig) uitgevoerd met high resolution type hr43.

Niet voor niets worden Deron matrassen al jarenlang in medische kringen hooggewardeert en ingezet.

Leefcomfort heeft een zeer uitgebreide collectie matrassen, van het “BESTE MATRAS TER WE-
RELD” tot een simpele maar desalniettemin zeer goed en goedkope High Resolution matras.
Wij leveren echt iedere gewenste maat en maken ook veel matrassen voor bijzondere ledi-
kanten, boten, campers en caravans.
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‘s Ochtends kwamen we allemaal bij elkaar, 
er werd gekletst en er werd genoten van de 
prachtige zee. Toen we er allemaal waren 
gingen we het “Olympisch dorp” in. Daar 
kon je rondlopen en allerlei olympische 
sporten ervaren. Voor de kinderen was er 
een stempelkaart en bij het doen van vijf 
activiteiten haalde je een gouden medaille.

In de Arena was de start van de dag met een 
wedstrijd tussen twee hoofdklasse teams. 
Iets voor 11:00 gingen we ons allemaal 
klaar maken voor de eerste wedstrijden.

Tijdens de wedstrijden werd leuk aan-

gemoedigd door alle volwassen en 
medeleden van de club. We deden het 
goed en er was een leuk sfeertje. 

Aan het begin van de middag was er een 
pauze en was er in het stadion een dans 
show en een  beat box show. De wedstrijden 
begonnen weer en we waren al snel weer 
gefocust op het spel. De C1 hoorde dat 
het al vast stond dat zij kampioen waren 
geworden en geen finale meer hoefde te 
spelen. De B1 en D1 moesten nog wel een 
spannende finale spelen waar uit kwam 
dat D1 heeft gewonnen met 5-3 en de  B1 
helaas heeft verloren maar alsnog 2e is 
geworden. 

Toen de huldiging was geweest gingen 
we eten, een grote groep ging naar de 
Mac Donalds en een groep bleef in het 
Olympisch dorp. Toen dansen op vrolijke 
muziek en een mooie vuurwerkshow. Kort 
samen gevat, een leuke, gezellige, sportieve 
en mooie dag met een heerlijk weertje. 
Super bedankt voor deze mooie dag!

beach 
korfbal 
2016



Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  
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GOEDENDAG ALTESAAM!!

Dit mag dan een ouderwetse “Arno 
openingsknaller” zijn maar voor de 
rest niets ouderwets dit seizoen! We 
gaan namelijk nieuwerwets het nieuwe 
seizoen beginnen.

Zal ik meteen verklappen wat er nieuw 
is of zal ik de spanning nog even 
opbouwen…

Natuurlijk hebben we er allemaal 
ontzettend veel zin in, de roosters zijn 
alweer gemaakt. Herman heeft de 
barroosters op een zeer tactische wijze 
in elkander gemixt zodat er zoveel 
mogelijk mensen zo weinig mogelijk in 
het rooster staan. Staat u er dit keer 
2x in beschouw dat dan als een eer 
die Herman u gegund heeft!! En kunt u 
onverhoopt een keer niet, ruil dan even 
met een andere geluksvogel.

Ook Corrie heeft alle schoonmaakroosters 
weer op een rijtje gekregen met gelukkig 
weer een aantal nieuwe mensen in 
onze gelederen. Alvast dank. En kunt u 

onverhoopt een keer niet, ruil dan even 
met een andere hygiënist van de lijst.

Kunt u de spanning nog aan want dan 
rek ik het nog even op…
Dat zijn de roosters, even belangrijk is 
daar ook Bianca van de Inkoop, die alle 
inkopen weer op een rijtje heeft en al 
onze schappen gevuld heeft klaarstaan 
voor al uw wensen en uw overvloedige 
uitgaven.

Onze chef-koks Herman, Richard, Bas 
en hun assistenten hebben ook hun 
gereedschap alweer gescherpt om u op 
elke zaterdagavond weer te verassen 
met een heerlijke TopTenT made Plate. Ik 
zeg komt dat proeven komt dat proeven. 
Dit seizoen moet het recordaantal 
van 45 plates op 1 avond toch kunnen 
sneuvelen.

Nou, ik houd het niet meer en aangezien 
een plaatje meer zegt dan 1000 woorden 
laat ik u nu even alleen met:
Beste mensen we gaan het doen bij 
Telstar!! We gaan pinnen en of dat 
nog niet genoeg is koppelen we daar 
meteen een digitale touch kassa aan!!                    
Bent u er nog?

KANTINE
COMMISSIE
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En dit alles om u, beste gasten van de 
TopTenT, het leven nog gemakkelijker te 
maken.

Misschien dat er bij u als bardienst-
medewerker nu de vraag opdringt: HELP, 
moet ik daar mee werken?

Speciaal daarvoor wordt u binnenkort 
uitgenodigd voor een avondje 
geruststelling!

Want om maar met de woorden van een 
vereniging te spreken die het apparaat 
ook hebben: “De kassa is Onvoorstelbaar 
makkelijk!! te bedienen.”

Op deze zelfde avond krijgt u ook 
meteen een “cursus” Verantwoord 
Alcohol gebruik. Dan zijn we daar ook 
meteen weer in voorzien als vereniging!

Beste mensen alles wat ik nu nog 
uitkraam zou in het niet vallen bij het 
voorgaande dus ik laat het hierbij, ik 
wens u alleen een prettige wedstrijd en 
een prettig korfbalseizoen.

Namens de complete kantinecommissie,
Arno van Oosterom

kamp impressie
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Bloemen, planten, bruidswerk,  
rouwarrangementen, 

aardewerk en cadeauartikelen 

Bloemenhuis Vink 

Ook kunt u bij ons bloemen en plan-
ten versturen door heel Nederland  

en naar het buitenland! 
 
 

Bakkersweg 10 - Voorthuizen 
Verlengde Dorpsstraat 4A - Putten 

Tel.: 0342 - 473677 
Fax.: 0342 - 470818 
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In en rondom de voormalige boerderij 
van haar ouders runt Wilma van 
Ravenhorst Bloemenpluktuin & 
Theehuis ‘In de Vrolijke Mortier’. 
De boerderij ligt midden in het 
prachtige natuurgebied “Heerlijkheid 
Stoutenburg”.

Een mooie omgeving om te wandelen 
of te fietsen maar ook om even bij te 
komen op een terrasje met koffie/thee 
en zelf gebakken taart, om zo te genieten 
van de rust en het landschap. In het 
oude bakhuis is een gezellig theehuis 
ingericht. In de zomermaanden kunt u 
hier op het terras genieten van koffie, 
thee, zelfgebakken taart, Johan van 
Oldenbarnevelt koek en boerenschepijs 
van ijshoeve Ruitenbeek.

Achter de boerderij ligt een prachtige 
bloementuin waar eenieder gratis kan 
rondwandelen of tegen betaling een 
boeket kan plukken.

,,Wie van bloemen houdt en rust, is 
bij Pluktuin & Theehuis ‘In de Vrolijke 
Mortier’ aan het juiste adres!’’

Sponsor 
in beeld
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Nu het nieuwe seizoen weer voor 
de deur staat blikken we met de 
trainers en aanvoerders van het 
eerste en het tweede elftal vooruit 
op het nieuwe seizoen en kijken we 
kort terug op het afgelopen seizoen. 

Ronald Anbeek, trainer van de S1, is 
al met al over het gehele seizoen wel 
tevreden.” In de zaal zijn ze we tweede 
geworden en op het veld zijn we tot en 
met de één na laatste speelronde in de 
race geweest voor het kampioenschap” 
zegt hij trots. Daarnaast is hij erg 
tevreden over het feit dat de selectie 
breder is geworden afgelopen seizoen. 
Er zijn best veel blessures geweest en 
daardoor is er ook wat geschoven in 
de samenstelling. “Gelukkig hebben de 
invallers het goed gedaan en daar ben 
ik dan ook tevreden over” aldus Ronald.

Minder tevreden is Ronald over het 
feit dat ze in de tweede helft van het 
veldseizoen maar vijf punten hebben 
gepakt. “We begonnen als nummer 1 
aan de tweede helft van het veldseizoen, 
maar dit hebben we niet vast kunnen 
houden. We hebben niet laten zien 
wat we kunnen tweede helft van het 
veldseizoen”en dat is jammer” aldus 
Ronald.

Wilbert van Dijk, aanvoerder van de S1 
vond de eerste helft van het veldseizoen 
echt heel goed. “ We speelden op het 
scherpst van de snede en wonnen vaak 
met een punt verschil ”aldus Wilbert. 
“Het was best een verrassing dat we 
voor de zaal eerste stonden en ik vind 
het heel jammer dat we geen kampioen 
zijn geworden, er lagen echt kansen” 
zegt Wilbert. Hij vindt het jammer dat 
het veldseizoen na de zaal minder goed 
verlopen is.

“De tweede helft van het veld kwam 
te weinig terecht van goed verdedigen 
en strijd leveren” aldus Wilbert. Voor 
en tijdens de wedstrijd moet je bezig 
zijn met waarvoor je in het veld staat: 
raak schieten, aangeven, rebounds 
winnen, tegenstanders uitschakelen en 
je beste wedstrijd spelen. De stand op 
de ranglijst is dan niet relevant, daar kan 
je op zondag weer naar kijken”.

VERWACHTINGEN S1
De S1 blijft het komend seizoen in de 
eerste klasse spelen. Er zullen een 
aantal spelers die dit jaar in S2 hebben 
gespeeld een kans gaan krijgen om 
zich te bewijzen in de S1 laat Ronald 
Anbeek weten. Binnen de selectie stopt 
er maar één speler, Thom Genuit, hij 
stopt vanwege de studie die hij gaat 
volgen vanaf komend seizoen. De plek 
van Thom wordt  ingevuld met Peter 
Vedder, nu spelend in het tweede team 
van Sparta (Nijkerk).

VOORUITBLIK 
SELECTIE
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Op het veld zal er niet heel veel veranderen 
in de trainingen. In de zaalcompetitie zal 
er vaker een ‘gasttrainer’ uitgenodigd 
worden die op specifieke gebieden aan 
de gang gaat met de spelers zoals met 
bijvoorbeeld het rebound-duel, het 1 
tegen 1 verdedigen/aanvallen en het 
voorverdedigen. Op die manier kunnen 
spelers zich beter ontwikkelen.
 
Op het moment van afname van dit 
interview is het nog niet bekend welke 
tegenstanders de S1 op het veld gaat 
treffen. In de zaal zullen ze spelen niet 
tegen ploegen spelen die ze afgelopen 
seizoen in de zaal getroffen hebben. Ze 
spelen wel tegen DOS (W), MIA ,VEO, 
ODIK, Rigtersbleek, Victum en Synergo.

Ronald verwacht dat in de zaal DOS (W) 
de torenhoge favoriet zal zijn.
Zij hebben een jonge, talentvolle 
ploeg en afgelopen seizoen zijn zij heel 
makkelijk kampioen geworden in de 
tweede klasse. Op het veld zijn zij zelfs 
kampioen geworden in de eerste klasse 
en daar zullen zij dus volgend seizoen in 
de Overgangsklasse spelen.  Naast DOS 
(W) zitten er een aantal ploegen bij die 
op hetzelfde niveau zitten, dus Ronald 
vind het moeilijk te voorspellen wie er 
daadwerkelijk de lastige ploegen zijn. “Ik 
hoop dat wij het ze heel moeilijk kunnen 
gaan maken en zo lang mogelijk bovenin 
mee kunnen draaien. Het belangrijkste 
is om in ieder geval tegen alle andere 
ploegen goed te spelen en daardoor de 
druk op DOS (W) zo hoog mogelijk te 

houden” aldus Ronald. Ronald hoopt dat 
de lijn van afgelopen zaalseizoen volgend 
seizoen doorgetrokken wordt en dat 
het publiek weer in grote aantallen zal 
komen kijken en de ploeg komt steunen.

TERUGBLIK S2
Het tweede team bestond afgelopen 
seizoen uit wat oudere spelers en 
veel hoofdzakelijk jonge spelers. Vijf 
spelers speelden voor het eerst mee 
in de selectie, zij waren afkomstig uit 
de A1. Willem Meuleman, afgelopen 
seizoenen trainer van de S2,  vond de 
prestaties wisselvallig. Het ontbrak in 
sommige wedstrijden  jammer genoeg 
aan beleving vindt hij. Hij is tevreden 
over de omgang met de selectie en de 
samenwerking met Ronald Anbeek. 
Volgens Willem zou het derde senioren 
team beter aansluiting moeten krijgen 
met het niveau of net daaronder van 
het tweede team zodat het zoeken naar 
wissels makkelijker wordt. 

Thijs van Brummelen, aanvoerder van 
de S2, is met name tevreden over de 
tweede helft van het veldseizoen. “De 
tweede helft van het seizoen hebben we 
een aantal sterke wedstrijden gespeeld. 
We stonden in de onderste regionen 
toen we de zaal uitkwamen en zijn 
uiteindelijk in de subtop geëindigd” aldus 
Thijs.“Waar we voor de zaal maar vijf 
punten verzamelden door keer op keer 
met één doelpunt verschil te verliezen, 
zijn we na de zaal sterk teruggekomen 
en hebben acht punten verzameld. 



Orbitde

Tot de één-na-laatste wedstrijd was 
het voor Telstar 2 nog spannend. We 
speelden namelijk in een bizarre poule 
zonder slechte ploegen waar vrijwel 
iedereen van elkaar kon winnen en dus 
ook verliezen. Met name de strijdlust 
was een belangrijk wapen tijdens 
de tweede helft veld. In een aantal 
wedstrijden was er te weinig strijdlust 
en werden te weinig duels aangegaan en 
dus gewonnen” laat Thijs weten. 

VERWACHTINGEN S2
Zowel in de zaal als op het veld zal de 
S2 op hetzelfde niveau (eerste klasse) 
uitkomen als de afgelopen seizoenen. 
In de zaal zal de S2 DOS (W) 2, Mia 2, 
Veo 2, Odik 2, Rigt’bleek/Cottus 2, SDO/
VerzuimVitaal 2, Dalto/BNApp.nl 4 

treffen. Thijs van Brummelen verwacht 
een prachtig seizoen met wellicht een 
gooi naar het kampioenschap.  De 
nieuwe trainer, Maarten de Jong, staat 
erom bekend dat hij zijn spelers altijd 
optimaal voorbereid op wedstrijden 
en geen verslapping tolereert. Zijn 
visie is helder en hij kan dit ook goed 
overbrengen op de groep. Ook is er 
komend seizoen een derde team met 
jonge mensen die in de komende jaren 
de stap richting de selectie zullen 
moeten gaan maken. 

“Zeker bij tweede teams is het heel lastig 
om nu al in te schatten wat het niveau 
zal zijn. Bij ons blijft de selectie heel 
stabiel, maar bij andere clubs is er soms 
veel verloop en zullen nieuwe spelers 
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ingepast moeten worden” aldus Thijs. 
Hij verwacht mee te strijden om de titel 
en durft dat ook wel als doelstelling te 
poneren.
 
Maarten van Dijk volgt dit seizoen 
Willem Meuleman op als trainer van de 
S2. Hij heeft er erge zin en en kijkt er 
naar uit om zijn korfbalvisie op anderen 
over te brengen, hij hoopt deze visie 
dan ook terug te zien in het spel van 
S2. “Ik hoop natuurlijk om kampioen te 
worden” laat hij weten. Het doel is om 
op het veld en in de zaal mee te doen 
voor de eerste drie plekken. In de zaal 
verwacht ik dat wij minimaal vierde 
worden” zegt Maarten. Hij hoopt dat de  
S2 en de spelers individueel een mooie 
ontwikkeling door gaan maken.” Er zit 
veel potentie in deze groep. Daarnaast 
is er een mooie balans van ervaren en 
minder ervaren spelers. Ze kunnen/
moeten van elkaar leren” laat Maarten 
weten.  

Maarten denkt dat VEO op papier de 
sterkste poeg is, ze zijn derde geworden 
in de reserve overgangsklasse en in de 
zaal derde in de reserve eerste klasse. 
Op papier is Odik 2 op dit moment niet 
zo’n sterke ploeg, maar het derde elftal  
wel. Je weet dus niet hoe dat er volgend 
seizoen uit gaat zien. Hij verwacht ook 
dat Rigt’bleek/Cottus 2 een sterke 
tegenstander zal zijn en dit geldt ook 
voor SDO. Over Dalto kan hij weinig 
zeggen omdat het elk jaar weer de vraag 
is welke spelers er in het betreffende 

team zitten, over het algemeen is Dalto 
altijd lastig. “Als ik de poule qua sterkte 
opsplits zie ik het als volgt: De volgende 
vier ploegen in het rechterrijtje; DOS, 
MIA, ODIK en Dalto. De overige ploegen 
(waaronder Telstar) in het linkerrijtje” 
aldus Maarten. 
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Team  Contactpersoon Telefoon E-mail adressen
 
SENIOREN
S1 Ronald Anbeek   06-41822792 anbeekr@hotmail.com
S2 Maarten de Jong     maartendejong5@hotmail.com
S3 Herman van den Berg  06 81690842 hermanvandenberg3@hotmail.com
S4 Martine Noorland 033-4565547  noorland.bernhard@gmail.com
S5 Toos Veldhuizen   033-2536301 toosveldhuizen@gmail.com
RECREANTEN Sandra Beijer 033-2535642 sace01@kpnmail.nl

JUNIOREN
A1 Arjan Westeneng  06-23163376 arjan_veen33@hotmail.com
A2 Reinier Gerritsen  06-48758751 famrgerritsen@telfort.nl

ASPIRANTEN
B1 Duco Snitselaar  06 12764505  disthebest@live.nl 
B2 Jochem Kok  06 81166526 jochem-kok@hotmail.com 
C1 Thijs van Brummelen 06 47164134  sjiht@hotmail.com 
C2 Vivian Hafkamp  06 42218626  vivianhafkamp@hotmail.com 
C3 Carmen de Groot  06 42250422  carmendegroot@hotmail.com 

PUPILLEN
D1 Martine Noorland 033 4565547  noorland.bernhard@gmail.com 
D2 Natalie van Silfhout 06 51204242  van.silfhout@online.nl 
D3 Romy Ossendrijver 06 18702975 romy_99@live.nl
E1 Geert Teeuwissen 06 15823243  geertteeuwissen@hotmail.com 
E2 Daphne v Dunschoten 06 23993771  dvandun@planet.nl 
E3 Bjorn de Groot   06 28887607  bjorndegroot2000@hotmail.com 
F1 Britt van den Top  06 43804347  brittvandentop@live.nl 
F2 Marieke Vreekamp 06 22497087  mariekevreekamp@kpnmail.nl 
F3 Janine Stark  06 50536381  janine.s@hotmail.nl 
         
KANGOEROES Marieke Lagemaat  06-27403228 arendlagemaat@tele2.nl

veld najaar 2016
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BESTUUR
Voorzitter   eugène Korff   voorzitter@kvtelstar.nl
Secretaris   Ineke van der Vliet 0342-461349 secretaris@kvtelstar.nl
Penningmeester  Tineke Hempenius 033-2538220 penningmeester@kvtelstar.nl
Vrijwilligers   Maarten v Brummelen   06-34566702  maarten_van_brummelen@hotmail.com
Lid   Arno van Oosterom, Edwin van Dunschoten, 
   Kurt Metz, Maureen van Goethem en Ludo Zwaan   

TECHNISCHE COMMISSIE   
Voorzitter   Kurt Metz  06-14017600 korfbalscheidsrechter@gmail.com
Wedstrijdsecretariaat Senioren Arjan van Leijenhorst 06-41991697 avl88@hotmail.com
Wedstrijdsecretariaat Junioren Marieke Jakobs 06-28812885 mariekejakobs@gmail.com
Wedstrijdsecretariaat Aspiranten Dingena de Groot 033-2540152 dingenahijstek@hotmail.com
Wedstrijdsecretariaat Pupillen Toos Veldhuizen 033-2536301 toosveldhuizen@gmail.com
KNKV / Sportlink  Toos Veldhuizen
   Bas Munter  033-2571111  brmunter1965@kpnmail.nl
Technisch Beleid  Thijs van Brummelen 06-47164134 sjiht@hotmail.com
Oefenwedstrijden  Rob Harmsen 06-23695879 robharmsen@kpnmail.com
Kampioenen-coördinator  Colinda van Vulpen   bacovulpen@hotmail.com
   
SCHEIDSRECHTERSCOMMISSIE   
Voorzitter / KNKV  Kurt Metz  06-14017600 korfbalscheidsrechter@gmail.com
Intern   Jaap van Brummelen 06-10655028 jaapvbrummelen@gmail.com
Begeleiding scheidsrechters Marine Noorland 033-4565547 noorland.bernhard@gmail.com
Opleiding scheidsrechter  Geert Teeuwissen 06-15823243 geertteeuwissen@hotmail.com
Lid   Harm Albert Zanting 06-27060374 noordweg@xs4all.nl
   
KANTINECOMMISSIE   
Voorzitter   Arno van Oosterom 06-50631007 arnovanoosterom@gmail.com
Lid   Bas Altena, Richard van Duinkerken, 
   Robèrt Engel, Erica & Eugène Korff
Inkoop   Bianca van de Coterlet   b.vd.coterlet@kpnmail.nl
Bardiensten   Herman van den Berg
Schoonmaak  Corrie van Ravenhorst, Ellen van Oosterom  
   
ONDERHOUD & BEHEER   
Beheerder accommodatie Edwin van Dunschoten  033-2581191 evandun@planet.nl
Gebouwen   Wout Veldhuizen, Robert Doppenberg, 
   Jonathan Doornenbal 
Materiaal   Cees Noorland 033-4565547 noorland.bernhard@gmail.com
Hovenier   Marrie van den Hoeven  
   
PR & MEDIA COMMISSIE   
Voorzitter   Maureen van Goethem 06-81429007 maureenvgoethem@gmail.com
Redactie De Orbit  Marcel van der Vliet, Rianne Wernsen, redactie@kvtelstar.nl 
   Ingeborg de Groodt, Marion Zuurveen
Vormgeving    Minoesch van Goethem 
Bezorging   Fam. Van Maanen, Toos Veldhuizen  
Website   Steffen Kemme 033-2583827 steffen@kvtelstar.nl
   Marcel van der Vliet  
Fotografie   Jessica Boone
   
KLEDINGCOÖRDINATIE  
   Natalie van Silfhout   van.silfhout@online.nl
   Berdien van Wezel, Jan Willem Boer
   
SPONSORCOMMISSIE   
Voorzitter   Ludo Zwaan  06-23703555 sponsorcommissie@kvtelstar.nl 
Secretaris   Cobi Smink    cobismink@planet.nl
Lid   Stefan de Boer
   Eugène Korff
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TELSTAR EVENEMENTEN COMMISSIE
Voorzitter   Wilco Rakhorst   reco@kvtelstar.nl
Penningmeester  Erica Korff
Lid   Bas Altena
   Herman van Den Berg
   Jochem Kok
   Woutera Teeuwissen 
   
OUD PAPIER COMMISSIE   
Voorzitter   Arina de Korte   AKorte1970@kpnmail.nl
Lid   Henri ten Ham

LOSSE TAKEN
Ledenadministratie  Anneke Smink
Ondersteuning boekhouding Gerco van Maanen
Opstellen jaarrekening  Arend Bakker
Spelerskaarten  Bas Munter
Verjaardagskaarten  Marianne van Strien
Ziekenboeg   Dingena de Groot
Scheidsrechterontvangst  Gerrit van Hanswijk
Schoolkorfbal  Toos Veldhuizen, Sandra Beijer, 
   Arina de Korte, Kurt Metz
Einddag   Freerk Dommershuijzen, Arno van Oosterom,
   Bas Munter, Edwin van Dunschoten,
   Rob Harmsen, Toos Veldhuizen, 
   Colinda van Vulpen, Bianca v/d Cotelet
Club van 25   Bas Munter, Edwin van Dunschoten,
   Rob Harmsen
Grote Clubactie  Daphne van Dunschoten, 
   Annet van Essen
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